
Protokoll fört vid möte med styrelsen för Bunge Fiber ekonomisk 
förening den 6 december 2021 hos ordförande Janne Olsson i 

Fårösund 

Närvarande styrelseledamöter: Janne Olsson, Markus Pettersson, Thomas 

Reinhag, Gullbritt Thorsell, Hans Åkermark. 

Närvarande även revisorn Valter Möllerström. 

Frånvarande: Annika Ekström, Tomas Erlandsson. 

1. Ordförande Janne Olsson öppnade mötet.  

2. Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.  

3. Ekonomi. Ekonomiskt saldo idag ä 65 711 kronor. 

Antalet medlemmar är idag 196 st. 

Kassören Hans Åkermark informerade om att Fortnox höjer brevportot för 
våra 90 abonnenter som vill ha faktura per brev från 12 till 15 kronor. Övriga 

abonnenter får sina fakturor via e-post. Tidigare möjlighet till faktura via e-
faktura har tagits bort. Text om e-faktura på vår hemsida ska korrigeras. 

4 st. abonnenter har ännu inte betalat sina fakturor idag näst sista dagen. 

Vi beslutade att inte ta ut någon medlemsavgift nästa år för ”gamla” 
medlemmar. Däremot ska 3 st. nya medlemmar detta år betala sin 
medlemsavgift enligt föreningens stadgar.  

4. Enligt ny information från Tele2 kommer kanal 6 bli kvar i vårt gruppavtal 

till och med årsskiftet 2021, möjligen längre. Information till alla berörda 
kommer att gå ut via mejl innan förändringen sker.  

5. Antalet besökare på hemsidan har sedan föregående styrelsemöte varit i 
genomsnitt drygt 900 st. per månad. 

6. Styrelsen träffades vid en god och trevlig middag på Magasinet Kök & Bar i 
Fårösund onsdagen den 10 november 2021. Vi överlämnade då samtidigt en 

gåva till avgående styrelseledamoten Arnstein Snyen Marjala.  

7. Vi beslutade att skriva en julhälsning på vår hemsida. 

8. Nästa styrelsemöte blir måndagen den 7 mars 2022 kl. 17.00 i Träffpunktens 

lokaler.  
 
9. Ordförande avslutade dagens styrelsemöte. 
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